
ZAPISNIK SA 11. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u, 
 održane 26. 11. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N.Vrgoč; N. Arnautović; N. Čordalija; Dž. Kahrica; T. Maličbegović; M. 
Grbo;  E. Čengić; G. Brkić;  A. Teskeredžić; N. Žuga;  N. Hodžić; M. Džihanić; S.Topalić; 
M. Baručija; M. Tufo; A. Kolar; 
Odsutni: B.Hamzagić; M.Muratović;  – opravdano 
Gosti: N. Šimić;  
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 10. sjednice UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Unutrašnja pitanja SSR u BHRT-u (podružnice) 
4. Organizacija Skupštine 
5. Podjela pomoći 
6. Mjesečni izvještaj blagajnika 
7. Razno 
 
AD 1 Predloženi dnevni red je, uz izmjene redosljeda tačaka, jednoglasno usvojen. Prešlo se 
na analizu zapisnika koji je takođe jednoglasno usvojen. 
 
AD 2 S. Topalić je informisala prisutne o stanju u firmi, gdje je naglasila da nas čeka jako 
težak period, jer još uvijek nije razmatran način naplate RTV takse u Parlamentarnoj 
Skupštini BiH. O ovoj tački se raspravljalo i S. Topalić je predložila da se pozove generalni 
direktor na sjednicu kako bi se dogovorili o poduzimanju mjera za izlazak iz ove situacije. 
B. Karamehmedović je došao na sjednicu sa informacijom da je plata za 10. mjesec isplaćena, 
te ponovio da priliv sredstava pada iz mjeseca u mjesec, jer gledaoci masovno prelaze sa 
telekom operatera koji naplaćuju RTV taksu na druge kabl operatere, tako da nema načina da 
se stabilizuje naplata RTV takse, a entitetski emiteri naplaćenu taksu preko inkasanata ne 
uplaćuju BHRT-u. Na kraju su doneseni slijedeći zaključci:  
- da  rukovodstvo SSR u BHRT-u u utorak, 01.12 održi sastanak sa generalnim direktorom 
kako bi se zajednički usaglasio način djelovanja prema nadležnima za rješavanje problema 
naplate RTV takse 
-  nakon sastanka kontaktirati SO BHRT-a i dogovoriti saradnju po istom pitanju. 
- nakon usaglašenih stavova unutar BHRT-a, zatražiti podršku sindikata RTRS-a i RTV F 
BiH. Zaključci su usvojeni jednoglasno. 
Također je dogovoreno da se češće održavaju sjednice UO zbog teške situacije u BHRT-u. 
 
AD 3  S. Topalić je izvijestila prisutne o formiranju povjereništva podružnice BHT1.  
A. Kolar je izvijestio da su ITC-i također održali sastanak povjereništva podružnice i da je 
njihov prijedlog za člana UO Zorica Vujmilović. 
 
AD 4  Nijaz Žuga je zatražio da se u finansijskom izvještaju isprave pogrešni datumi (sa 
01.09. na 01.04.) Dogovoreno je da se uz finansijski izvještaj i tabelu potraživanja za Grawe 
osiguranje, delegatima skupštine dostavi i tabelarni poimenični prikaz podijeljene pomoći. 
D. Smital je predložio da se odgodi održavanje Skupštine zbog teške materijalne situacije u 
BHRT-u, nakon čega se vodila rasprava. 
M. Džihanić je zatražila da se glasa za prijedlog. D. Smital je povukao prijedlog. 
 



AD 5 Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: Adnan. Muhedinović – 100; 
Belma. Jovanović – 400 i Adnan. Ibričević – 400 II dio; Sead. Avdić – 300; Emir. Mezit – 
300; Rusmir Mahmutović – 100 Adisa D. Kološ – 700. Također je dogovoreno da se za 
sljedeći mjesec umanji iznos za podjelu pomoći za 700 KM. 
  
AD 6  Blagajnički izvještaj će se razmatrati na sljedećoj sjednici. 
 
 
 
                                                                                             UPRAVNI ODBOR 
                                                                         SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 


